
Aan de Gemeenteraad, 
  

  
Geachte dames en heren. 
  

  
Ik wil uw aandacht vragen voor het volgende. De Gemeente Rijswijk is al een tijdje bezig de bewoners 
zover te krijgen dat het afval optimaal gescheiden wordt. 
Straks gaat dat nog een stapje verder in de vorm van "Ongekeerd Inzamelen". 
Ik ben hier een groot voorstander van en doe daar overtuigd aan mee. 
  
Alleen werkt de Gemeente ( in de hoedanigheid van Avalex) daar onvoldoende aan mee.  
Het is mij deze maand al twee maal  op zondagavond overkomen dat de container voor plastic/blik/ 
pakken e.d. aan de Haagweg ter hoogte van de Princesselaan vol was. En ik onverrichter zaker weer 
met mijn plastic tassen naar huis moest. 
Ik doe dat dan ook braaf, maar baal daar wel van. Anderen doen het helaas niet en dan staan er naast 
de bak tassen vol plastic met alle gevolgen voor het milieu die wij nu juist niet willen. 
Als men wil dat dit beleid een succes wordt en gedragen wordt door de bevolking dan zullen dit soort 
situaties voorkomen moeten worden. 
  
Ik vraag dan ook om met spoed passende maatregelen te nemen en er zorg voor te dragen dat deze 
containers op tijd geleegd worden. 
  

  
Met vriendelijke groeten, 
  


